
 
 

MOTIE KASSEN GENOEG IN HET WESTLAND 
 

De gemeenteraad in vergadering bijeen op 25 juni 2020 
 

in behandeling nemende 
 

Een onderwerp vreemd aan de orde van de dag; 
 

Overwegende dat: 

• Het Westland van oudsher een mooie open polder is, met bewoners, wandelaars, 
fietsers, ruiters en veel lokale agrarische bedrijven, die van het groen en de rust 
gebruik maken; 

• Het Westland in de afgelopen jaren is geconfronteerd met veel ruimtelijke zaken,  
zoals kassencomplexen en de A4; 

 
Constaterende dat: 

• Omwonenden in duidelijke bewoordingen en met handtekeningen hebben 
aangegeven dat zij het Westland nu vol genoeg achten; 

• Het college momenteel niet bereid is mee te werken aan uitbreiding kassenbouw in 
het Westland, maar niet zo ver wil gaan om ook voor de toekomst het behoud van 
een open Westlandse polder te verzekeren middels het aanpassen van de 
structuurvisie; 

 
Verzoekt het college: 

• De structuurvisie op dusdanige wijze aan te passen, via een voorstel aan de 
gemeenteraad in 2020, dat uitbreiding van kassenbouw in het Westland in de 
toekomst onmogelijk wordt en dat de bestemming "Agrarisch met waarden - 
Landschapswaarden" aldaar wordt gehandhaafd; 

 
En gaat over tot de orde van de dag.  
 
 
Namens de fractie van de PvdA, 
Nadir Baali 


